

Styrelsemöte 8/9

Närvarande Jonas Almarsson, Petra Almarsson, Tomas Karlsson, Ola Hanzon, Peter Helgesson, Leif Axelsson.

1. Vi tog upp frågan om träningsbidrag till Anton Wretström. Vi beslöt att kolla upp med andra klubbar hur dom gjorde med bidrag till dom som ville satsa lite extra på löpningen eller om man kunde få in någon sponsor.
2. Peter informerade om strömsborgsprojektet. Vi skulle ta fram en lista på vilka redskap vi skulle vilja ha och behöva till nästa helg.
3. Vi har fått förfrågan från Daniel om vi skulle vilja köpa in en ny laserskrivare av honom för 500kr+en patron för att ha till nummerlappar mm. Vi tyckte att det skulle komma till användning så vi beslöt att vi köper in den.

4. Vi diskuterade festivalloppet, + och minus.

För att göra det säkrare beslöt vi att göra skyltar löpare på väg och tävling pågår.

Sätta vägvisare på ledningsgatan ner mot tunneln.

Försöka få större sanktion.

Kolla på chiptidtagning.

Ny sekretariatschef?

5. Kolla om vi skall fortsätta med trailrun nästa år.

6. Nästa möte blir 11/10 kl 18.00

Vid pennan Jonas Almarsson